
Raad 1 maart 2016 
 
Agendapunt 13: Vragenhalfuurtje 
 
 
 
We krijgen opmerkingen van inwoners, maar hebben ook uit eigen ervaring geconstateerd dat het 
meldpunt woonomgeving niet altijd goed lijkt te werken. Er worden geen bevestigingen ontvangen 
door de melders, (kleine) problemen worden niet altijd (direct) verholpen, er is onvoldoende 
terugkoppeling naar melders. 
 
Is het college van mening dat het meldpunt woonomgeving optimaal wordt gebruikt op dit moment? 
Indien u dit niet het geval vindt, wat gaat u hier aan doen om dit te verbeteren? 
 
Pascal van der Hek 
Fractie Gemeente Belang Krimpenerwaard 
 
 


